
Tijdens de raadscommissievergadering ROM van 9 februari 2023 is aangegeven 
om onderstaande vraag ambtelijk uit te zoeken. 

Vraag: is het bekend of er een toenemende funderingsschade is in de gemeente Heerenveen?

Antwoord:  Om een representatief beeld te krijgen van de ontwikkelingen van de hoeveelheid 
funderingsschade is het van belang dat het nieuwe funderingsloket eerst goed geïmplementeerd 
wordt. Zodra hieruit resultaten bekend zijn, zullen deze actief met de raad worden gedeeld.


